

鯉魚門循道衛理幼稚園(幼兒班)2019-2020 收生安排
Admission arrangement for Lei Yue Mun Methodist Kindergarten(K1)

在校生之弟妹 17/9/2018 日索取報名表格
Application form for the siblings of student will be distributed on 17/9/2018

公開派發報名表：20/9-21/9/2018
Application form for the public will be distributed on 20/9 to 21/9/2018

交回報名表格：27/9 - 28/9/2018 報名費：\$40
Hand in application form with registration fee \$40 from 27/9 to 28/9/2018

19/10/2018 前收到本園接見通知信
You will receive the interview letter of kindergarten before 19/10/2018

14/12/2018 前收到本園申請結果通知信
You will receive the letter of the interview result before 14/12/2018

註冊日期：16/1 - 18/1/2019
Registration date : 16/1-18/1/2019

1)繳交註冊費半日制\$970
1)Hand in registration fee \$970

2)2019/20 教育局之幼稚園入學註冊證 (正本)
2) School Year Registration Certificate for Kindergarten Admission 2019/20

本園辦公時間: 08:30 - 12:00 / 13:30 - 16:00

(The office hours of kindergarten)

CHEER 電話傳譯服務:

(CHEER interpretation and translation service

37556811(印尼語、菲律賓語、泰國語)/(Bahasa Indonesia、Tagalog、Thai)

37556822(印度語、尼泊爾語)/(Hindi、Nepali)

37556833(烏爾都語)/(Urdu)

鯉魚門循道衛理幼稚園 2019-2020 學年收生優先準則

- * 認同本園辦學宗旨及教學方式
 - * 理解 (聽) 與表達 (講)、專注與安坐符合年齡發展表現
 - * 在校生親友 / 畢業生親友 / 居住本區
 - * 有特殊需要 (例如: 綜援家庭、雙胞胎...)
 - * 本校教職員子弟
 - * 本校校董子弟
 - * 循道衛理聯合教會教友子弟
 - * 與本校有相同的宗教信仰
-

Priority Criteria for the admission of Lei Yue Mun Methodist Kindergarten(2019-20)

- * Agree our school's mission statement and education policy
- * Match up with the age development like understanding (listening) and expressing (speaking), concentrating and sit properly.
- * Undergraduate students and relatives / graduates and relatives / students who are living in this district
- * Children's family which have special requirements (e.g .families with CSSA, twins ...)
- * Parent(s) teaching or working full-time in our school
- * Parent(s) being a school manager of our school
- * Member of the Methodist Church
- * Same religious affiliation with our school

鯉魚門循道衛理幼稚園

- 備註：1) 家長須於 2018 年 9 月至 11 月向教育局遞交「幼稚園入學註冊證」申請（下稱「註冊證」），有關詳情請瀏覽教育局網頁 http://www.edb.gov.hk/k1-admission_tc。教育局於接受申請後，在六至八個星期內完成審核，並以郵遞方式發放「註冊證」給合資格申請人。
- 2) 如學童可於本港接受教育但不合乎資格接受「免費優質幼稚園教育計劃」資助而未能獲發「註冊證」，教育局會為有關學童發出「幼稚園入學許可書」（下稱「入學許可書」），註冊日當日家長需遞交「入學許可書」辦理入學註冊手續。
- 3) 2018 年 1 月底教育局網頁公布幼稚園 K1 學位的空缺資料。
- 4) 已遞交報名之學童，將會安排接見。
- 5) 若家長於註冊後決定為子女轉校，請以書面通知本園。本園將會退回相關「註冊證」/「入學許可書」，但註冊費不獲退回。在取回「註冊證」/「入學許可書」後，本園亦不會再為該兒童保留學位。在註冊日後所取錄之備取生，本園會另行發出通知，請家長於指定日期到本園辦理註冊手續，並須提交「註冊證」/「入學許可書」正本及繳交註冊費。

Lei Yun Mun Methodist Kindergarten

- Notice：1) Parents are required to submit their application for “Registration Certificate for Kindergarten Admission” (hereafter referred as “RC”) from September to November 2018. For details, please visit EDB webpage at http://www.edb.gov.hk/k1-admission_tc. EDB will generally take six to eight weeks to complete the processing of applications and issue the “RC” to eligible applicants by post.
- 2) If a student cannot obtain an “RC” as he/she can receive education in Hong Kong but is not eligible for receiving subsidy under the Scheme, EDB will then issue a “Kindergarten Admission Pass” (hereafter referred to as “AP”) to the student concerned for registration.
- 3) Applicants refer to the K1 vacancy information released by EDB from the end of January 2018.
- 4) Students who have submitted their applications will all have the interview opportunity.
- 5) If parents decide to change school after registration, please notify us in writing. We will return the “RC” / “AP”, but the registration fee will not be refunded and the place will be reallocated. Our school will inform the parents if an applicant is admitted after the registration day. Parents should complete the registration procedures according to the specified date appointed by us. Parents are required to submit the original of the “RC” / “AP” and pay the registration fee.